
Zápis z valné hromady divize č. 14 Zlínské divize  
konané dne 25. dubna 2018 v Kroměříži v 18.00  

 

Valná hromada Zlínské divize se konala dne 25. dubna 2018 od 18.00 s tímto programem 

1. Zahájení 
2. Volba předsedy valné hromady, skrutátorů, mandátové, návrhové a volební komise, zapisovatele a 

ověřovatele zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Zpráva o činnosti za uplynulé funkční období 
5. Zpráva o hospodaření za uplynulé funkční období 
6. Zpráva dozorčí komise 
7. Východiska a doporučení pro další funkční období (včetně hospodaření) 
8. Volba delegátů (8 delegátů + 4 náhradníci) na řádné a mimořádné výroční konference ČSTS 
9. Návrhy pro jednání mimořádných a řádných výročních konferencí ČSTS 
10. Usnesení 
11. Závěr  

 

Prezence proběhla dle platného jednacího řádu ČSTS. 

Přítomni: 

• 147 hlasovacích (včetně plných mocí) 

• 73 hlasů volebních (včetně plných mocí) 

1. V plánovaném čase zahájení jednání v 17.00 nebyl přítomen dostatek členů. V souladu s čl. 17 odst. 5 
stanov ČSTS bylo proto jednání zahájeno o jednu hodinu později, tj. v 18.00. Od tohoto okamžiku byla 
valná hromada usnášeníschopná. 

2. Před zahájením jednání vystoupil Dušan Stareček a požádal o zápis následujícího sdělení: 

Jako statutární zástupce kolektivního člena TK Gradace Kroměříž, z.s. vyjadřuji protest proti účasti 
Radima Přádky na jednání valné hromady divize. Soudně stíhaný Radim Přádka (stíhaný za ohrožování 
mravní výchovy mládeže a pohlavní zneužívání) významně poškodil dobrou pověst a jméno 
kroměřížského tancování a v konečném důsledku i dobrou pověst a jméno ČSTS. 

V žádném případě nebudeme participovat na účelových argumentacích a schovávání se za institut 
presumpce neviny, a proto podáváme tento protest. 

Přeji si, aby tento protest byl součástí zápisu a byl zveřejněn na stránkách ČSTS. Dále požaduji, aby 
s tímto byl seznámen prezident a viceprezidenti ČSTS. 

3. Jednání bylo zahájeno předsedou Zlínské divize Lindou Henzélyovou. 

4. Radek Felcman navrhnul za předsedu valné hromady Lindu Henzélyovou. 

Hlasování č. 1: pro 147, proti 0, zdržel se 0. Předsedou valné hromady byla zvolena Linda Henzélyová. 

5. Linda Henzélyová navrhla jako zapisovatele VH Martina Kolaříka, Martin Kolařík navrhnul jako 
ověřovatele Radka Felcmana. 

Hlasování č. 2: pro 147, proti 0, zdržel se 0. Zapisovatel a ověřovatel zápisu byli zvoleni. 

6. Do komisí byli navrženi a následně v samostatných hlasováních schváleni tito kandidáti (hlasování je 
zapsáno jako pro/proti/zdržel se): 

o Mandátová komise: 
Radek Felcman, Linda Henzélyová, Igor Henzély, hlasování č. 3: 147/0/0. 

o Sčítací komise: 
Radek Felcman, Jakub Jeřábek, Jiří Pohlodek, hlasování č. 4: 147/0/0. 

o Volební komise: 



Kateřina Holíková, Kateřina Kolmanová, Diana Pohlodek, hlasování č. 5: 147/0/0. 
o Návrhová komise: 

Martin Kolařík, Martina Gaťáková, Radek Felcman, hlasování č. 6: 147/0/0. 

7. Schválení programu jednání 

• Radek Felcman navrhnul zařadit do programu jednání bod o změně SŘ §15.11 — slučování 
kategorií děti a junioři. 

• Martin Kolařík navrhnul do programu zařadit bod Diskuse. 

Účastníci souhlasili s oběma návrhy a o programu jednání se hlasovalo vcelku, včetně těchto doplněných 
bodů. 

Hlasování č. 7: pro 147, proti 0, zdržel se 0. Program jednání byl včetně doplněných bodů schválen. 

8. Zprávu o činnosti za uplynulé období přednesla Linda Henzélyová. 

9. Zprávu o hospodaření za uplynulé období přednesl Radim Přádka. O zprávě se diskutovalo: 

• Jsou velké problémy s odečítáním plateb z divizní poklady. Účetní stav převyšuje skutečnost cca 
dvakrát. Linda Henzélová a Radim Přádka situaci celé období aktivně řešili, avšak bez úspěchu. 

• Radim Přádka poprosil pořadatel soutěží, aby kontaktovali jeho, nebo Lindu Henzélyovou, max. 
14 dní po soutěži, aby se platby mohly hned sledovat a kontrolovat. 

• Radek Felcman podotknul, že podle jeho zkušenosti dosud v systému ČSTS nejsou ani některé faktury 
z roku 2016. Situaci urgoval (GS, sekretariát, VpE), avšak bezvýsledně. Je problém řešit něco v divizní 
pokladně, když je v nepořádku svaz. Podle Radka Felcmana jde většina problémů na vrub již 
odstoupivšího Leoše Siegla a situace by se postupně měla zlepšit. 

• Diana Pohlodek dále zmínila problémy s proplácením nákladů na reprezentaci. 

• Linda Henzélyová podotkla, že faktury z klubů si musejí hlídat kluby samy, i když to jde přes divizi. 
Radek Felcman dále doporučil neuhrazené faktury posílat na všechny tři adresy: fakturace@csts.cz, 
sekretariat@csts.cz, viceprez.ekonom@csts.cz. 

• Jakub Jeřábek se zeptal, zdali zpráva o hospodaření VpE za rok 2017 za této situace vůbec může 
odpovídat realitě. 

10. Zpráva dozorčí komise nebyla přednesena, neboť valné hromady se nezúčastnil nikdo z dozorčí komise. 

11. Východiska a doporučení pro další období 

• Doporučení pro hospodaření byla zmíněna v diskusi o zprávě o hospodaření. 

• Další východiska a doporučení nejsou s ohledem na neznámé budoucí uspořádání svazu (divize etc.). 

12. Volba delegátů (8 delegátů + 4 náhradníci) pro výroční konference ČSTS v roce 2018 

Byli navrženi tito kandidáti na delegáty: 

Radek Felcman, Igor Henzély ml., Igor Henzély st., Jiří Herůdek, Kateřina Holíková, Bohdan 
Chrenovský, Tomáš Chudárek, Jakub Jeřábek, Martin Kolařík, Jiří Pohlodek, Radim Přádka, Kateřina 
Kolmanová, Jiří Vavřička 

Linda Henzélyová navrhnula volbu delegátů aklamací. 

Hlasování č. 8: pro 147, proti 0, zdržel se 0. Volba kandidátů proběhne aklamací. 

 

V souladu s §1/9b) Volebního řádu ČSTS byla volební komisí sestavena kandidátka, tato kandidátka byla 
před volbou vyvěšena od 18.55 po dobu 15 minut na veřejném místě. 

Účastníkům valné hromady byly rozdány kandidátní listiny a účastníci hlasovali zápisem počtu svých 
volebních hlasů vedle jména kandidáta. Následně volební komise hlasy sečetla. 
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Výsledek hlasování (za jménem je uveden počet hlasů): 

Radek Felcman  73 

Igor Henzély ml. 73 

Igor Henzély st.  13 

Jiří Herůdek  73 

Kateřina Holíková 29 

Bohdan Chrenovský 22 

Tomáš Chudárek 0 

Jakub Jeřábek  67 

Martin Kolařík  73 

Jiří Pohlodek  73 

Radim Přádka  15 

Kateřina Kolmanová 73 

Jiří Vavřička  0 

Po sečtení výsledků Jiří Vavřička po telefonické konzultaci svou kandidaturu stáhnul. 

 

Za delegáty byli zvoleni: 

Radek Felcman, Igor Henzély ml., Jiří Herůdek, Kateřina Holíková, Jakub Jeřábek, Martin Kolařík, Jiří 
Pohlodek a Kateřina Kolmanová 

 

Za náhradníky byli zvoleni (v pořadí podle obdržených hlasů): 

Bohdan Chrenovský, Radim Přádka, Igor Henzély st. a Tomáš Chudárek 

 

13. Návrh na úpravu SŘ §15.11 o slučování párů 

Radek Felcman navrhnul změnit první větu bodu na: 

Pokud pořadatel pořádá soutěž dle §3.3 pro kategorii Junioři I. a II., vypíše prezenci párů v obou těchto 
kategoriích současně. Bude-li přihlášeno do obou těchto kategorií více než 8 párů, může být prezence 
párů vypsána odděleně. 

Valná hromada doporučuje delegátům tento návrh předložit výroční konferenci. 

Hlasování č. 9: pro 147, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl schválen. 

14. Martina Gaťáková odešla ve 20.02 po hlasování číslo 10. 

15. Linda Henzélyová a Radim Přádka odešli ve 20.55 po hlasování č. 13. Vedení valné hromady převzal 
Martin Kolařík. 

16. Diskuse a návrhy pro jednání mimořádné a řádné výroční konference ČSTS a s tím spojená 

1. Valná hromada ukládá delegátům diskutovat na výroční konferenci ve prospěch systému s divizemi. 
V diskusi k tomuto bodu zazněla např. právní subjektivita divizí a s tím spojená možnost získávání 
regionálních dotací. 

Hlasování č. 10: pro 147, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl schválen. 

2. Valná hromada doporučuje delegátům nepodpořit návrh VR změny SŘ v §6.3 odst 4., který dovoluje 
podle návrhu brát soutěž v 10T jako dvě samostatné soutěže. 

Hlasování č. 11: pro 63, proti 72, zdržel se 0. Návrh nebyl schválen. 

3. Valná hromada doporučuje delegátům podpořit návrh VR změny SŘ v §6.3 odst 4., který dovoluje 
podle návrhu brát soutěž v 10T jako dvě samostatné soutěže. 



Hlasování č. 12: pro 72, proti 63, zdržel se 0. Návrh byl schválen. 

4. Valná hromada doporučuje delegátům diskutovat o návrhu VR zvýšit minimální počet porotců na 7 
tak, aby se dala přednost motivaci před příkazem. Například, zvýšit počet bodů za soutěž při větší 
porotě, přidat F a podobně. 

Hlasování č. 13: pro 134, proti 1, zdržel se 0. Návrh byl schválen. 

5. Valná hromada doporučuje delegátům navrhnout zákaz vykonávání jiné funkce (např. moderování) 
pro vedoucího soutěže v případě, že bude přijat návrh sloučení funkce odborného dozoru a 
vedoucího soutěže (aktuální návrh změny SŘ pro VK). 

Hlasování č. 14: pro 115, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl schválen. 

17. Diskuse 

1. Jiří Pohlodek se zeptal Radka Felcmana, jestli neví něco více o nesprávném hodnocení na MČR STT — 
chybné mezivýsledky, chybně použitý AJS2.1 místo AJS3.0. Radek Felcman odpověděl, že podle Leoše 
Siegla mu systém AJS3.0 nenabídl (a že se proto musel použít AJS2.1). Martin Kolařík dále podotknul, 
že o tomto problému jednala VR a že to je v jejím zápisu. 

2. Podle Igora Henzélyho vzrůstá počet porot, kdy jsou porotci z jednoho klubu. Igor to považuje za 
větší zlo, než porotu s více rodinnými příslušníky. Bylo by dobré připravit systém, který poroty 
s porotci z více klubů nedovolí skládat. 

18. Usnesení 

Návrh usnesení valné hromady byl přečten a účastníci valné hromady k němu neměli připomínek. 

Hlasování č. 15: pro 115, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo schváleno. 

19. Závěr 

Jednání valné hromady bylo ukončeno v 21.54. 

 

Zapsal: Martin Kolařík 

 

 

Ověřovatel zápisu: Radek Felcman 

 

 

Předseda: Linda Henzélyová 

 

 

V Kroměříži dne 25. dubna 2018 

Rozdělovník 
o Zlínská divize 
o Členové představenstva Zlínské divize 14 
o Sekretariát ČSTS   



Usnesení z valné hromady divize č. 14 Zlínské divize  
konané dne 25. dubna 2018 v Kroměříži 

 

1. VH bere na vědomí 
• Tyto písemné materiály: 

o usnesení VH, 
o zápis z jednání VH. 

• Výsledky jednání, zvolené delegáty a náhradníky pro výroční konference ČSTS pro rok 2018. 

2. VH zvolila 
Delegáty výročních konferencí ČSTS pro rok 2018: 

• Radek Felcman 

• Igor Henzély ml. 

• Jiří Herůdek 

• Kateřina Holíková 

• Jakub Jeřábek 

• Martin Kolařík 

• Jiří Pohlodek 

• Kateřina Kolmanová 

Náhradníky výročních konferencí ČSTS pro rok 2018 (v pořadí podle počtu hlasů): 

• Bohdan Chrenovský 

• Radim Přádka 

• Igor Henzély st. 

• Tomáš Chudárek 
 

Za návrhovou komisi: Martin Kolařík 

Předseda valné hromady: Linda Henzélyová 

Předseda divize: Linda Henzélyová 

Zapisovatel: Martin Kolařík 

Ověřovatel zápisu: Radek Felcman 

V Kroměříži dne 25. dubna 2018 


